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§ 27   

Övriga frågor 

Ersättning vid utbildning den 28 februari 2019 

 
Beslut 

Stadsdelsnämnden beslutade att ersättning för förlorad 

arbetsinkomst och dagarvode utgår till de förtroendevalda som 

deltar vid nämndens utbildningstillfälle den 28 februari 2018. 

 
Frågor 

 

Natalie Wredfors (S) ställer fråga om förvaltningen har någon 

uppfattning om hur 30-timmarsregeln inom förskolan haft för 

genomslag inom Östermalm? 

 

Stadsdelsdirektör Christina Klang svarar, att hittills har allt 

fungerat bra. 

 

Johan Silvera (S) ställer fråga, med anledning av den 

information som getts i media om ”köttskandalen i Polen”. 

Känner förvaltningen till om någon förskola eller något boende 

inom äldreomsorgen på Östermalm har fått kött från Polen 

levererat till sig? 

 

Christina Klang svarar att förvaltningen inte har fått några 

signaler om att Östermalms förskolor eller äldreboenden fått 

leveranser av det dåliga köttet från Polen. 

 

Berit Nyberg (S) ställer fråga om den förändring som skett vad 

gäller utskick av nämndhandlingar från förvaltningen till 

nämnden. Nu får nämnden handlingarna en vecka innan nämnd 

mot tidigare 14 dagar före nämnd. Vad är anledningen till 

förändringen? 

 

Andrea Ström (M) svarar att presidiet lyft frågan och 

förvaltningen och presidiet kommer att diskutera frågan vidare. 

 

Vidare ställer Berit Nyberg (S) fråga till förvaltningen varför 

inbjudningar till samråd t.ex. om Konsthallen kommer så sent 

till nämnden? 

 

Therese Rosén, parkmiljöavdelningen svarar att förvaltningen 

tar med sig frågeställningen och återkommer med svar till 

nämnden. 

 


